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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány olyan telephely található az országban, ahol 
akkugyártásból származó hulladékot tárolnak, és hány esetben tapasztaltak eddig 
jogsértéseket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  napokban  ismét  két  botrányos,  a  gyanús  szerint  illegális  akkumulátorhulladék-
elhelyezéssel  kapcsolatos  hír  látott  napvilágot.  A Pest  vármegyei  Ikladon  egy ipartelepen  nagy
mennyiségben  tárolnak,  szemmel  láthatóan  a  törvényi  szabályozás  be  nem  tartása  mellett
akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó hulladékot. Nemrég személyesen is jártam a helyszínen, ahol a
raktárak közelében erős,  vegyszerek jelenlétére  utaló szag érezhető.  A területet  nem őrzi  senki,
figyelmeztető  jelzések  sincsenek  kihelyezve,  a  kamionforgalom  pedig  jelentős.  Az  ügyben
feljelentést teszek.

A  másik  ilyen  eset  a  hírekben  sajnos  egyre  többször  szereplő  bátonyterenyei  akkumulátor-
feldolgozó üzemben történt, ahol a kormányhivatal egy újabb, közel 50 milliós bírságot szabott ki,
mivel egyes hulladéktípusok esetében az engedélyben meghatározottakhoz képest 1600 tonnával
többet gyűjtöttek és hasznosítottak egy évben. A szóban forgó cégre eddig ötször szabtak már ki
bírságot a kormányhivatal szakemberei, a teljes összeg pedig már megközelíti a 100 millió forintot.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• A kormányhivatal hány olyan esetről kapott bejelentést vagy tájékoztatást, ahol engedély 
nélkül, akkumulátorgyártással kapcsolatos hulladék került elhelyezésre, vagy a meglévő 
engedélyekben foglaltak megszegése volt tapasztalható?

• Hány olyan telephely található az országban, ahol hatósági engedély birtokában legálisan 
elhelyezhető akkumulátorgyártásból származó hulladék? Kérem, hogy válaszában küldje el
ezeknek a telephelyeknek a listáját!

Válaszát előre is köszönöm!



Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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